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Készült:  Az Egészségügyi és Szociális Bizottság 2018. február 22-ei, 

munkaterv szerinti, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal I. emeleti tanácsterem 

 

Jelen voltak: Hermann Istvánné korelnök, Hezler Gabriella, Vargáné Vojnár 

Katalin, Torma Lajos bizottsági tagok 

 Kelemen Gabriella jegyzőkönyvvezető 

 

Távol voltak: Dr. Mátics István elnök, Módi Miklós, Süli Ildikó bizottsági tagok 

 

Meghívottak: A mellékelt jelenléti ív szerint  

 

Hermann Istvánné korelnök köszöntötte a jelenlévőket és a bizottság ülését 15 óra 5 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt. Ismertette 

a meghívóban kiküldött napirendi pontokat.  

 

Miután kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, kérte a bizottság tagjait, szavazzanak a 

napirendről.  

 

A bizottság nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal elfogadta a 

napirendet és meghozta a következő határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

15/2018. (II.22.) ESZB határozata 

a napirendről 
 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága a 2018. 

február 22-ei, munkaterv szerinti ülésén az alábbi napirendi pontokat tárgyalja: 

Nyílt ülés: 

1. A Képviselő-testület 2018. február 27-ei ülése előterjesztéseinek megvitatása 

2. Egyebek 

Zárt ülés: 

3. Egyedi szociális kérelmek elbírálása  

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 
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1. NAPIRENDI PONT:  A Képviselő-testület 2018. február 27-ei ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt 

határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

Hermann Istvánné korelnök elmondta, hogy a két ülés közötti anyagban szerepel a két fogorvosi 

szék leselejtezése. Egyszer már tárgyalta a bizottság, de olyan selejtezési jegyzőkönyvet kaptak, ami 

nem a bizottságnak szólt. Kaptak egy új jegyzőkönyvet, ami már tiszta és érthető. 

 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, hogy egy technikai malőr, félreértés történt.  A gazdasági 

folyamatokat utókövetve kerül döntés, véleményezés. A vagyon kezelő tette a dolgát és figyelt. A 

vagyonkezelésbe adó, az önkormányzat ráutaló magatartással felhívta a figyelmet, hogy selejtezni kell, 

hiszen kiszereltette a régi kezelőegységeket és beszereltette az újakat. A gazdasági részét lekövette. 

Kísérletet tett arra, hogy a vagyonkezelésbe adó véleményezze a selejtezési eljárást, mondja meg, 

hogy mit tegyenek, mi a szándéka. Ennek az lett a végeredménye, hogy egy pongyola 

megfogalmazású jegyzőkönyv került a bizottság elé. Azt tudni kell, hogy a régi eszközök a raktárba 

félre vannak helyezve, és az új eszközöket használják a fogorvosok.  

 

Hermann Istvánné korelnök a jegyzőkönyv hasznosítási eljárás eredményét, az V. fejezetet idézte. 

 

Lázár Éva gazdasági igazgató elmondta, aki beszerelte az új készüléket, attól szakmai véleményt 

kértek. A kezelőegységek már olyan állapotban vannak, hogy csak donorkészülékként tudnák ők 

hasznosítani. Nekik azonban az egységek útban vannak. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné korelnök kérte a 

bizottság tagjait, fogadják el a selejtezést. 

 

A bizottság a selejtezést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

16/2018. (II.22.) ESZB határozata 

fogászati kezelőegységek selejtezésről szóló tájékoztatóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a fogászati kezelőegységek selejtezéséről szóló 

tájékoztatót. 

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 

 

Torma Lajos bizottsági tag az anyag 2. pont d) pontjával kapcsolatban kérdése az volt, hogy a 

fejlesztés kapcsán kell-e abban gondolkodniuk, hogy létszámot kell mozgatni?  

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a CSÁO átmeneti otthonából az ott tartózkodókat 

ideiglenesen el kell helyezni, több helyszínt vizsgálnak.  

 

15 óra 13 perckor Baráth Domonkos intézményvezető megérkezett a bizottság ülésére.  

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy keresik a megoldást. 38 a férőhely, és további 6 

fő dolgozó elhelyezéséről van szó. 

 

Miután további kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné korelnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

17/2018. (II.22.) ESZB határozata 

a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a 

lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a „Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb 

eseményekről, a hozott döntésekről, jelentés a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról” című 

előterjesztést.  

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 

 

 

A 2017. évi költségvetés - 4/2017. (II.12.) önkormányzati rendelet – módosítása 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, hogy a legutóbbi módosítás óta még érkeztek központi 

előirányzatok, ezek kerültek beépítésre. Lekövetik a gazdasági eseményeket a módosítással. 

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné korelnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

18/2018. (II.22.) ESZB határozata 

„A 2017. évi költségvetés - 4/2017. (II.12.) önkormányzati rendelet – módosítása” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek „A 2017. évi költségvetés - 4/2017. (II.12.) 

önkormányzati rendelet – módosítása” című előterjesztést.  

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 

 

15 óra 15 perckor Bársony Éva osztályvezető és Lázár Éva gazdasági igazgató távozott a bizottság 

üléséről. 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések  

 

Hermann Istvánné korelnök elmondta, hogy a Népekbarátsága u. 18. fsz. 1. sz. alatti ingatlan 

hasznosítására javaslatot kell tenni. A VFKB lakóingatlannak javasolta felújítani, szolgálati lakás is 

lehet pedagógusoknak. 

 

Torma Lajos bizottsági tag egyetértett a szolgálati lakás célú hasznosítással.  

 

Miután további hozzászólás, módosító javaslat nem volt, Hermann Istvánné korelnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak a javaslatról.  
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A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

19/2018. (II.22.) ESZB határozata 

ingatlanhasznosításról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolja a Képviselő-testületnek a Népekbarátsága u. 18. fsz. 1. számú ingatlan lakóingatlan céljára 

történő hasznosítását.  

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 

 

 

2. NAPIRENDI PONT:  Egyebek 

 

Ételdoboz kihelyezése Oroszlány városában 

 

Hermann Istvánné korelnök elmondta, hogy ez civil kezdeményezés. Támogatni tudja, felügyelt 

vagy kamerával megfigyelt területre kellene kitenni. A polgármesteri hivatalnál kerülhetne 

kihelyezésre. 

 

Hezler Gabriella bizottsági tag elmondta, úgy tudja, hogy Deák Sándorné, a SZETA elnöke is 

felvetette már ezt a dolgot. Érdemes lenne ezt megbeszélni vele.  

Mindegy hány helyszínről lenne szó, az a lényeg, legyen olyan valaki, aki ezt a dobozt vagy dobozokat 

folyamatosan karban tartja. Ki kell takarítani, figyelni kell, hogy nem romlott-e meg benne az étel, be 

van-e dátumozva, stb. Támogatja a kezdeményezést, de háttér is kell. 

 

Hermann Istvánné korelnök javasolta, úgy fogadják el, hogy támogatják a kezdeményezést, de 

garanciát kérnek a tisztántartására. 

 

Baráth Domonkos intézményvezető elmondta, hogy az önkéntesek végzik a tisztítást is. Minden nap 

valaki ezt bevállalja. 

 

Egyeztetést követően Hermann Istvánné korelnök kérte, szavazzanak arról, hogy támogatják a 

doboz kihelyezését, de az üzemeltetésért és a doboz tartalmáért az önkormányzat nem vállal 

felelősséget.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 4 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

20/2018. (II.22.) ESZB határozata 

ételdoboz kihelyezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

javasolja ételdoboz kihelyezését a Polgármesteri Hivatal mellé, azonban az üzemeltetésért és a doboz 

tartalmáért az önkormányzat felelősséget nem vállal. 

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 
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Peter Cerny Alapítvány a Beteg Koraszülöttek Gyógyulásáért 

 

Szemző Ildikó osztályvezető ismertette a Peter Cerny Alapítvány levelét, Elmondta, hogy támogatást 

nem nyújthatnak, mert nem oroszlányi szervezet.  

 

Hermann Istvánné korelnök javasolta, köszönjék meg tevékenységüket, Oroszlány város honlapjára 

kerüljön ki, hogy az adó 1 %-os felajánlásával támogathatják a Peter Cerny Alapítványt.  

 

A bizottság a javaslatot nyílt szavazással, 4 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal és 1 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

21/2018. (II.22.) ESZB határozata 

a „Peter Cerny Alapítvány a Beteg Koraszülöttek Gyógyításáért” tevékenységéről szóló 

tájékoztatóról 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Egészségügyi és Szociális Bizottsága 

köszönetét fejezte ki a Peter Cerny Alapítványnak. Javasolta, hogy Oroszlány Város Honlapján az 

alapítvány adószáma kerüljön feltüntetésre, hogy a támogatni szándékozók az SZJA 1 %-os 

felajánlásával segíthessék az alapítvány munkáját.  

 

Felelős: Hermann Istvánné korelnök 

 

 

Lakossági prevenciós programok 

 

Szemző Ildikó osztályvezető ismertette a GlaxoSmithKline gyógyszergyártó cég levelét. Elmondta, 

hogy az oltóanyagok beszerzésére közbeszerzési eljárás kerül lefolytatásra.  

 

A bizottság tagjai javasolták, tájékoztassák a céget, hogy a közbeszerzési eljárásban pályázhat. 

 

Miután több kérdés, hozzászólás nem volt Hermann Istvánné korelnök 15 óra 34 perckor a bizottság 

nyílt ülését bezárta és zárt ülést rendelt el.  

 

K.m.f. 

 

 

 

 Hermann Istvánné   

 korelnök bizottsági tag  

 

 

 

Kelemen Gabriella 

jegyzőkönyvvezető 


